

Servicegruppemøde 25 marts 2025

Mødeleder: L

Ordstyrer: H

Referent: A

Tilstede: A, L, H, S, J

To do ansvarspersoner med **grønt**

Dagsorden:

1) Status og opfølgning fra sidste møde

- **L** : har adgang, der står 18000 kr på kontoen. Der er betalt for brochure (20.000) Tidl. kasserer har 19000 kr. stående der snart kommer ind på kontoen. Daglig drift: L fortæller, at han betaler de regninger, der kommer løbende fra domainnavn/danhostel. Mht. Mobilpaykonto er oprettet fra bankkonto, overføres hver dag til konto pga det er en erhvervsmobilpaykonto.
- S-Email servicemail: vi mangler stadig en til at sidde på den post, måske skal vi slå mailsne sammen, evt også lave mails til servicegrupperepræsentanterne så hver møde har en mail der kan kommunikeres til.
- Vi har brug for en til at stå for "Køb og salg af litteratur" til de forskellige møder, da bogbeholdning er lav på de fysiske møder.

2) Punkter til behandling

A) Referater fra servicegruppen på hjemmeside

- Anonymiseres, enighed at de skal lægges op. Evt beskrive som grupperepræsentant. Vi vedtager at vi lægger referatet på hjemmesiden. Dette gør A. som også er repræsentant for hjemmesiden

B) Er vi der hvor vi kan gennemgå retningslinjer/ finskrive dem?

- Vi bliver enige om at et udvalg skal laves på et tidspunkt, der kan lave et udkast
- L vil måske gerne på et tidspunkt senere tage sig af den rolle

C) Prissætning af ny trykte foldere

- De trykte hæfter koster pt i grupperne 20 kr pr. Der har vi så et tab på 5 kr pr hæfte- eller skal de prisstige til 25 kr.? Skal de lægges til møder og betales direkte til os? Vi taler om hvordan folderen skal prissættes
- Vi bliver enige om at miniværktøj kassen koster 10 kr og at foldere koster 15 kr. J. afleverer foldere til de fysiske møder. Folderne betales direkte til vores mobilpay nr.
-

D) Vedr skypelukning

- Skype lukker til 1 maj, hvor skal vi så holde møde henne? Møde på zoom. Da vi ikke kan komme til at mødes tirsdag kl 19, da der er et andet zoom møde der skal vores møde derfor rykkes i tid eller dag.
- H undersøger om der kan laves et nyt rum til vores servicegruppemøde
-

3) Nye mødedatoer

Torsdag den 10/4 kl 20

- Emne: om oversættelser af litteratur-hvordan gør vi.
- Læse guides om "retningslinje om oversættelse"- findes i vores mappe på drev
- I link i skype tråden.
- Læs/ Kig på oversættelse af bogen i mappen "litteratur" på drev

4) Evt.

Vi mangler ind til at stå for salg af litteratur, som skal bo i kbh området. Dette bliver et punkt på mødet til næste gang

Derudover på næste dagsorden: teknisk løsning på hvor skal vi skrive henne om dette møde